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Zápis z ustavujícího zasedání Akademického senátu Divadelní fakulty JAMU 

ze dne 14. prosince 2022 
 
 
Přítomní senátoři (6): doc. Mgr. Igor Dostálek, MgA. Adam Mašura, MgA. Jakub Mareš, BcA. Jana 
Mlatečková, prof. MgA. Hana Slavíková, Ph.D., MgA. BcA. Petra Vodičková, Ph.D., 
 
Omluvení senátoři (3): Bc. Jan Doležel, Mgr. Petr Svozílek, BcA. Adéla Szturcová, 
 
Přítomní hosté (2): doc. Mgr. Petr Francán (děkan DF), Mgr. Anna Lahodová (zahraniční oddělení). 
 
 
Zahájení 
Předsedkyně volební komise Petra Vodičková přivítala senátory a hosty z řad vedení fakulty. 
Konstatovala, že zasedání AS DF bylo svoláno v souladu s Jednacím řádem AS DF a prohlásila 
Akademický senát Divadelní fakulty JAMU za usnášeníschopný.  
Předsedkyně volební komise představila program zasedání, který vzali senátoři na vědomí. 
 
Program:  

1. Zahájení 
2. Volba předsedy/předsedkyně, místopředsedy/místopředsedkyně a tajemníka/tajemnice 
3. Různé 

 

Program zůstal beze změn a byl jednomyslně odsouhlasen. 

Na začátku jednání poděkoval pan děkan všemi zvoleným členům AS DF za jejich přijetí kandidatury a 
pogratuloval ke zvolní. Vyjádřil svůj zájem na tom, aby AS DF byl otevřený a pracoval obdobným 
způsobem jako senát v předchozím období. 
 
1. Volba předsedy/předsedkyně, místopředsedy/místopředsedkyně a tajemníka/tajemnice 

Předsedkyně volební komise, dr. Vodičková, přivítala všechny přítomné a pogratulovala jim ke zvolení. 
Dále seznámila přítomné senátory s dokumenty a postupem týkajícím se volby předsedy AS DF JAMU 
a vyzvala je, aby předložili své návrhy na kandidáty na tuto funkci. Senátoři navrhli dvě kandidátky: prof. 
Slavíkovou a dr. Vodičkovou. Pouze dr. Vodičková s návrhem souhlasila. 

Hlasování 
Výsledky tajného hlasování o volbě předsedkyně AS DF JAMU 

ANO 5 hlasů, NE 1 hlas. 
 

AS DF schválil za předsedkyni AS DF JAMU MgA. Petru Vodičkovou, Ph.D. 
 
 

 
Vedení zasedání tedy zůstalo v rukou nově zvolené předsedkyně AS DF JAMU, dr. Vodičkové. 
 
Předsedkyně senátu vyzvala přítomné senátory, aby předložili své návrhy na kandidáty na funkci 
místopředsedy/dkyně AS DF JAMU. Navrženi byli BcA. Jana Mlatečková a MgA. Adam Mašura, kteří 
oba se svou kandidaturou souhlasili. 
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Hlasování 1 
Výsledky tajného hlasování o volbě místopředsedy/dkyně 

MgA. Mašura 3 hlasy 
BcA. Mlatečková 3 hlasy 

 

Hlasování 2 
Výsledky tajného hlasování o volbě místopředsedy/dkyně 

MgA. Mašura 3 hlasy 
BcA. Mlatečková 3 hlasy 

 

Hlasování 3 
Výsledky tajného hlasování o volbě místopředsedy/dkyně 

MgA. Mašura 2 hlasy 
BcA. Mlatečková 3 hlasy 

Neplatný 1 hlas 
 

Před dalším hlasování odstoupila BcA. Jana Mlatečková od své kandidatury a zůstal jediný kandidát 
MgA. Adam Mašura. 
 

Hlasování 4 
Výsledky tajného hlasování o volbě místopředsedy 

ANO 6 hlasů, NE 0 hlasů 
 

AS DF schválil za místopředsedu AS DF JAMU MgA. Adama Mašuru. 
 

 
Předsedkyně senátu vyzvala přítomné senátory, aby předložili své návrhy na tajemníky. Samotným 
návrhům předcházela debata o náplni práce tajemníka. Navržen byl doc. Mgr. Igor Dostálek, který svou 
kandidaturu přijal. 
 

Hlasování 
Výsledky tajného hlasování o volbě tajemníka AS DF JAMU 

ANO 6 hlasů, NE 0 hlas. 
 

AS DF schválil za tajemníka AS DF JAMU doc. Mgr. Igora Dostálka. 
 

 
Předsedkyně senátu poděkovala všem za volbu a pogratulovala zvoleným. Následoval bod Různé.  
Zasedání AS DF JAMU opustil doc. Dostálek v 11:00hod. 
 
2. Různé 
Předsedkyně informovala přítomné senátory o jednotné e-mailové adrese a o založeném teamu 
v teamsech, kam budou všichni přidáni. Dále proběhla diskuse o četnosti zasedání, kdy byl vyjádřen 
jednotný názor nad častějším – tedy měsíčním – setkáváním senátu, dále byl diskutován termín 
zasedání AS DF, který byl předběžně odsouhlasen na čtvrtek dopoledne. 
Místopředseda Mašura se dotázal na pokračování JAMU čtvrtků. Dr. Vodičková informovala přítomné 
senátory, že byl předán podnět na konání obdobného osvětového programu na rektorát, kde byl přijat, 
a právě se finalizuje spuštění nového projektu JAMU talks, který bude pro všechny studenty a 
zaměstnance JAMU. Do tvorby obsahu byla přizvána i dr. Vodičková, samotná příprava a realizace je 
již zcela v gesci rektorátu JAMU.   
Místopředseda Mašura se dále dotázal, zda JAMU či DF JAMU má vlastní podcastový kanál. A. 
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Lahodová mu odpověděla, že ano a vysvětlila, jak nyní funguje. A. Mašura vyjádřil zájem se do této 
aktivity více angažovat.  
 
Zasedání AS DF JAMU bylo ukončeno v 11:30hod. 
 
Příští zasedání senátu proběhne 25. ledna 2023 ve 12.00 hod. 
 
 
 

Zápis vypracoval 14. prosince 2022 P. Vodičková 
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